

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT6789144

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
DELTA-9-PHARMA GMBH	11/10/2006
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	BIONORICA ETHICS GMBH
Street Address:	KERSCHENSTEINERSR. 11-15
City:	NEUMARKT
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	92318
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	17219170
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(303)863-0223
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	3038639700
Email:	adomitrovich@sheridanross.com
Correspondent Name:	SHERIDAN ROSS P.C.
Address Line 1:	1560 BROADWAY
Address Line 2:	SUITE 1200
Address Line 4:	DENVER, COLORADO 80202
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	2268CGC-14-PUS-REI
NAME OF SUBMITTER:	ANGELA M. DOMITROVICH
SIGNATURE:	/Angela M. Domitrovich/
DATE SIGNED:	06/29/2021
Total Attachments: 5	
source=Name_Change_Doc#page1.tif	
source=Name_Change_Doc#page2.tif	
source=Name_Change_Doc#page3.tif	
source=Name_Change_Doc#page4.tif	
source=Name_Change_Doc#page5.tif	

Entry number	a) Company name b) Seat, office, domestic business address, person authorized to receive service, branch offices c) Object of the company	Nominal capital or share capital	a) General rules concerning representation b) Board of Directors, executive body, Managing Directors, General Partner, Managers, authorized representatives and special authority to represent	Authorized signatories (power of procuracy)	a) Legal form, commencement date, articles of incorporation or shareholders' agreement b) Other legal relationships	a) Register entry date b) Remarks
	2	3	4	5	6	7
1	a) <u>Delta-9 Pharma GmbH</u> b) Neumarkt c) <u>Production and distribution of narcotics.</u>	<u>EUR</u> <u>25,000.00</u>	a) If only one managing director has been appointed, the company is solely represented by him. If several managing directors have been appointed, the company is represented by two managing directors or one managing director in conjunction with an authorized signatory. b) Managing Director: Dr. Popp, Michael, Professor, Lauf a.d. Pegnitz, *07/28/1959, with sole representation authorization; with the authority to act in the name of the company in concluding legal transactions in which he acts on his own behalf or as an agent of a third party.		a) Limited Liability Company; shareholders' agreement dated 12/13/2000 last amended on 06/12/2001.	a) 04/16/2002 Meier b) Date of first entry: 11/26/2001 This page has been converted for electronic processing and thus takes the place of the prior register page. Articles of incorporation, p. 18, aggregate file.
2	c) <u>Production and distribution of narcotics and the production of CO2 extracts</u>	EUR 150,000.00			a) The shareholders' meeting of 08/24/2001 resolved to increase the share capital by EUR 125,000 to EUR 150,000 and amend §§ 5 (Share Capital), 6 (Capital Investments), 3 (Object of the Company) of the articles of incorporation.	a) 05/23/2002 Dr. Kirchnof
3					b) On 11/13/2002, the company concluded a profit and loss transfer agreement with Bionorika AG, with company seat in Neumarkt (Nürnberg Municipal Court HRB 17963) as the dominant company. The shareholders' meeting approved the agreement with a resolution on 11/15/2002.	a) 11/25/2002 Dr. Kirchnof b) Resolutions page 73 et seqq., aggregate pages; Contracts p. 80 et seqq. aggregate

4	<p>a) Bionorica Ethics GmbH</p> <p>c) Production and distribution of narcotics and additional prescription medications and production of CO2 extracts.</p>				<p>a) On 11/10/2006 the shareholders' meeting resolved to amend §§ 1 (Company Name) and 3 (Object of the Company) of the articles of incorporation.</p>	<p>pages.</p> <p>a) 06/06/2007 Dr. Rieger</p> <p>b) Shareholders Agreements p. 110 et seqq. aggregate pages; Resolutions p. 104 et seqq. aggregate pages</p>
5	<p>b) Entered <i>ex officio</i> in accordance with § 3 EGGmbHG [(Einführungsgesetz zum GmbH-Gesetz, German Introductory Act to the Limited Liability Companies Law :</p>					<p>a) 01/20/2010 Welker</p>

Entry number	a) Company b) Seat, office, domestic business address, person authorized to receive service, branch offices c) Object of the company	Nominal or share capital	a) General rules concerning representation b) Board of Directors, executive body, Managing Directors, General Partner, Managers, authorized representatives and special authority to represent	Authorized signatories (power of <i>procurator</i>)	a) Legal form, commencement date, articles of incorporation or shareholders' agreement b) Other legal relationships	a) Register entry date b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
6	Business address: Kerschensteiner Str. 11 – 15, 92318, Neumarkt i.d. OPf.				b) On 04/23/2013, the company concluded a profit and loss transfer agreement with Bionorica SE, with company seat in Neumarkt i.d. OPf. (Nürnberg Municipal Court HRB 26312) as the dominant company (and legal successor to Bionorica AG), which amends the already existing profit and loss transfer agreement of 11/13/2002, concluded with the former Bionorica AG with company seat in Neumarkt i.d. OPf. (Nürnberg Municipal Court HRB 17963). The shareholders' meeting approved the agreement with a resolution on 04/23/2013.	a) 05/17/2013 Pfohl

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) <u>Delta-9 Pharma GmbH</u> b) Neumarkt c) <u>die Herstellung und der Vertrieb von</u> <u>Betäubungsmitteln.</u>	25.000,00 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) Geschäftsführer: Prof. Dr. Popp, Michael, Lauf a.d.Pegnitz, *28.07.1959 einzelvertretungsberechtigt; mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen		a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 13.12.2000 zuletzt geändert am 12.06.2001 b) Tag der ersten Eintragung: 26.11.2000. Dieses Blatt ist zu Fortführung auf ED umgeschrieben worden, und dabei an die Stelle des bisherigen Registerblattes getreten. Satzung Bl. 18 So.	a) 16.04.2002 Meier b)
2	c) <u>die Herstellung und der Vertrieb von</u> <u>Betäubungsmitteln sowie die Herstellung</u> <u>von CO 2 - Extrakten.</u>	150.000,00 EUR			a) Die Gesellschafterversammlung vom 24.08.2001 hat die Erhöhung des Stammkapitals um 125000 EUR auf 150000 EUR und die Änderung der §§ 5 (Stammkapital), 6 (Stammeslagen), 3 (Gegenstand) der Satzung beschlossen.	a) 23.05.2002 Dr. Kirchof
3					b) Die Gesellschaft hat am 13.11.2002 mit der Bionorica AG mit dem Sitz in Neumarkt (Amtsgericht Nürnberg HRB 17963) als herrschender Gesellschaft einen Ergebnisabführungsvertrag geschlossen. Die Gesellschafterversammlung hat mit Beschluss vom 15.11.2002 zugestimmt.	a) 25.11.2002 Dr. Kirchof b) Beschluss Bl. 73 ff. Vertrag Bl. 80 ff. SB;
4	a) Bionorica Ethics GmbH c) Herstellung und Vertrieb von Betäubungsmitteln und weiterer rezeptpflichtiger Arzneimittel sowie die Herstellung von CO2-Extrakten				a) Die Gesellschafterversammlung vom 10.11.2006 hat die Änderung der §§ 1 (Firma) und 3 (Gegenstand des Unternehmens) der Satzung beschlossen.	a) 06.06.2007 Dr. Rieger b) Gesellschaftsvertrag Bl. 110 ff. SB; Beschluss Bl. 104 ff. SB;
5	b) Gemäß § 3 EGGmbHG von Amts wegen eingetragen:					a) 20.01.2010 Welker

PATENT

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
6	Geschäftsanschrift: Kerschensteiner Str. 11-15. 92318 Neumarkt i.d.OPf.				b) Die Gesellschaft hat am 23.04.2013 mit der Bionorica SE mit dem Sitz in Neumarkt i.d.OPf. (Amtsgericht Nürnberg HRB 26312) als herrschender Gesellschaft (und Rechtsnachfolger der Bionorica AG) einen Ergebnisabführungsvertrag geschlossen, der den bereits bestehenden Beherrschungs- und Gewinnabführungsvertrag vom 13.11.2002, abgeschlossen mit der damaligen Bionorica AG mit dem Sitz in Neumarkt i.d.OPf. (AG Nürnberg HRB 17963) abändert. Die Gesellschafterversammlung hat mit Beschluss vom 23.04.2013 zugestimmt.	a) 17.05.2013 Pfuhl